

# EU-Konformitätserklärung

## EU- Declaration of Conformity

---

Der in der EU niedergelassene Inverkehrbringer

The marketer established in the EU

**LT technologies GmbH & Co. KG**

Langes Gewand 7

78604

Rietheim-Weilheim

trägt die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung und erklärt hiermit, dass die nachstehend beschriebene Persönliche Schutzausrüstung (PSA)

bears sole responsibility for issuing this declaration of conformity and hereby declares that the personal protective equipment (PPE) described below

**Atemschutzmasken, weiß, PP-Vlies**

**TechMed Maske**

**Atemschutzmaske FFP2 NR ohne Ventil, Art. Nr. 90101**

*Respiratory protection masks, white, PP fleece*

*TechMed Mask*

*Respiratory protection mask FFP2 NR without valve, Art. No. 90101*

gemäß der uns vorliegenden relevanten Prüfberichten und/oder Bescheinigungen den Bestimmungen der Verordnung (EU) 2016/425 entspricht. Dabei wurden die folgenden harmonisierten Normen erfüllt:

complies with the provisions of Regulation (EU) 2016/425 according to the relevant test reports and/or certificates available to us. The following harmonized standards have been fulfilled:

**EN 149:2001 +A1:2009**

Die notifizierte Stelle:

*The notified body:*

**TÜV Rheinland LGA Products GmbH**

Tillystr. 2

90431 Nürnberg

Germany

Kennnummer: **0197**

*identification number:*

hat die EU-Baumusterprüfung (Anhang V (Modul B) (EU) 2016/425) durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung Nr.:

has performed the EU type examination (Annex V (Module B) (EU) 2016/425) and the EU type examination certificate No.:

Zertifikats-Nr. : **BP 60165594 0001**

*Certificate No.:*

ausgestellt. Die PSA unterliegt folgendem Konformitätsbewertungsverfahren:

Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage einer internen Fertigungskontrolle mit überwachten Produktprüfungen in unregelmäßigen Abständen gemäß Anhang VII (Module C2) durchgeführt durch:

exhibited. The PPE is subject to the following conformity assessment procedure:

Conformity to type based on internal production control plus supervised product checks carried out at random intervals in accordance with Annex VII (modules C2) by:

**TÜV Rheinland LGA Products GmbH** Kennnummer: **0197**

*identification number*

Unterzeichnet für und im Namen der LT technologies GmbH & Co. KG

Signed for and on behalf of LT technologies GmbH & Co. KG

Rietheim-Weilheim

05.09.2022

*Place / Ort*

*Issue Date / Datum*

  
*Claus Wiest, Geschäftsführer / CEO*